
    Zápis ze zasedání SK AS MU ze dne 5. 3. 2001 
 
 
Přítomni: Nantl, Krpec, Lidman, Skřivan, Jemelka, Caha, Kubíček, Maurová, 
Horňák, Krčová, Ziterbart, Haklová, Praks 
 
1) Informace z jednání Rady vysokých škol: 
Jiří Nantl seznámil komoru s jednáními RVŠ a nadnesl otázku, jestli by měli být 
zástupci soukromých vysokých škol součástí reprezentace státních a veřejných 
vysokých škol –např. v RVŠ. Komora nebyla v této otázce jednotná. Některé 
názory se opírali o to, že zástupci soukromých vysokých škol nejsou 
demokraticky ustaveni, ale vysílání rektorem, jiné názory v tom problém 
nespatřovaly. 
 
2)Legislativa: 
Jiří Nantl informoval SK, že připravuje návrh nového Volebního a jednacího 
řádu AS MU, a že pokračují práce na novém Stipendijním řádu, který předloží 
na příštím zasedání senátu prorektorka Gregorová. 
 
 
3) Nominace členů do Celouniverzitní počítačové učebny: 
Jiří Nantl sdělil jména osob navržených za studenty jednotlivých fakult do Rady 
CPS; ESF svého zástupce neurčila. Proto bude nominace předložena rektorovi 
bez zástupce této fakulty. 
Usnesení: Studentská komora pověřuje Jiřího Nantla jako místopředsedu AS 
MU, aby navrhl rektorovi jmenovat Jaromíra Skřivana, Kateřinu  Haklovou, 
Jiřího Nantla, Lukáše Seiferta, Davida Bodečka, Davida Sehnálka a Ladislava 
Poláka členy Rady Celouniverzitní počítačové studovny.  
 
4)Kolejní samospráva: 
Petr Lidman otevřel opět téma změny kolejní samosprávy. Spory mezi členy SK 
přinesla otázka, zda by měly být kolejní rady voleny dle fakult, na kterých 
ubytovaný studuje, nebo bez ohledu na to a oddělit tak samosprávu ubytovaných 
od samosprávy studentů určitých fakult. 
Usnesení: SK AS MU pověřuje Jiřího Nantla a Petra Lidmana dopracovat 
koncepci kolejní samosprávy a přidělování míst na kolejích, které budou 
předloženy sociální komisi; konečná  verze těchto dokumentů bude rozeslána 
členům Studentské komory, kteří se k ní ve stanovené lhůtě vyjádří. 
 
Zapsal: Luboš Jemelka 
 
Schválil: Jiří Nantl 
10. března 2001 


